
PLANINSKO DRUŠTVO ČRNUČE

Vabi jih čar planin
Na občnem zboru so se ozrli na 25 let
svojega plodnega dela

Planinsko društvo Crnuče je bilo
ustanovljeno leta 1953 na pobudo
predvojnih planincev in mlajsih Iju-
biteljev planin, k! so fiutili željo po
organiziranem planinskem udej-
slvovanju. Že ob ustanovitvi je med
člani tlela želga po lastni planinski
postojanki, tako da so najprej zara-
61 pomanjkanja iinančnih sredstev
vzeli v najem ErjavSkovo kočo na
Mali planini, leta 1961 pa so začeli z
gradnjo doma na Mali planini. Kljub
slalnemu pomanjkanju denarja so
ob fieumornem delu posameznih
članov društva leta 1970 dom do-
gradili. Danes dom na Mall planini
predstavija prijeten kotrček za pre-
zivljanje prosiega časačlanovdruš-
tva, Sol v naravi. raznih Sportnih
druStev in drugih prijateljev planin.

V letih po ustanovitvi je bila glav-
na dejavnost društva organiztranje
izlelov na biižnje vrhove, predvsem
pa na Malo in Veiiko planino. Ka-

snaje pa so ustanovili sekcijs druš-
tva v delovnih organizacijah, mla-
dinski odsek, pionirske sekcije po
osnovnih Solah. alplnistični odsek
m odsek gorske straže Tako so
zeleli pntegniti čimveč novih čla-
nov, predvsem mladih, v to lepo rn
zdravo dejavnost.

Danes je v druStvu 320 članov, ki
delujejo v druStvu in v sekcijah v
Energoinveslu. Elmi in Avtoobnout
ter v osnovnih Šolah Maksa Pefiarja
na Črnučah in Danile Kumar na Je-
žici.

V poiastitev četrt stoletja svojega
delovanja so črnuški planinci pri-
pravili slavnostni občni zbor. Za za-
četek občnega zbora so filani alpi-
nističnega odseka dmštva pripravili
phkaz dlapozitivov, posnetih na njr-
hovih dosedanjihvzponih domainv
tujini. Vkulturrtem programu soso-
delovali pionirji - planinci osnovne
Šole Danile Kumar in pevski zbor

DPD Svoboda Črnuče. Ob tej sveča-
nosti so se ilani druStva zativalili
dosedanjim predsednikom društva
Metodu Lampiču. Mihi Rodetu in
Jožetu KoSirju za njihovo dolgolei-
no delo pri vodenju društva in |im
izrofiili v znak zahvale šopke rož.

V nadaljevanju zbora so sprego-
vorili o svojem delu v preteklem
letu, ugotovili so. da je bifa dejav-
nost zelo pestra, zlasti v alpinistič-
nemu odseku. ki je v lanskem letu
dosegel lepe rezultate lako giede
Števila vzponov, kot glede težav-
nostnih stopenj. V razpravi so naj-
vet svoje pozornosti posvetili pro-
blemu financirania deiavnosli druS-
tva. Tako so ugotoviii, da je bii dom
na Mali planini v preteklem letu kar
8 mesecev zaprt. ker ni bilo oskrbni-
ka, od oktobra pa je dom spet odprt.
vendar je odprihodka odvisno,
kakšna bo njegova nadaljnja usoda.
DruStvo za delovanje doma namreč
ne dobiva dotacij ne od TTKS. neod
planinske zveze Slovenije, kajti
dom zaradi lokacije ne sodi med
visokogorske poslojanke. Sogla-
sno so ugotovili. da bo v bodoče
potrebno tesnejSe sodelovanje s
krajevno samoupravo na Čmučah
in delovnimi organizacijami in pre-
ko njihovih delegatov v bežigrajski
samoupravni interesni skupnosti
zagotoviti več sredstev za delo
druStva. s tem pa se bosta izboijšala
tudi kvalifeta in kvantileta dela.

Ob koncu so izvolili novo vodstvo
druStva. 17 članski upravni odbor,
za predsedmka druStva pa so po-
novno izvolili Jožeta Koširja.
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